

DYMO®

Available at:

STAPLES

BUREAU EN GROS

BusinessDelivery

# FREE DYMO® label printer when you buy 5 D1™ labels.

Purchase five qualifying labels and receive a free printer from the selection below.



## DYMO® LabelManager® 160

### Easy-To-Use Label Maker with One-Touch Smart Keys

- Edit text easily with one-touch fast formatting keys - bold, italics, vertical, underline, boxed
- Type text quickly on the computer-style (QWERTY) keyboard
- Create labels with 6 font sizes, 8 text styles, 4 boxes plus underline, and 228 symbols and clip-art images
- 36% fewer steps to create a label vs. competition\*\*



\*MAIL IN OFFER

ITEM # 331509

## 3 STEPS TO RECEIVING YOUR FREE PRINTER

### STEP 1

### Purchase Any 5 D1™ Labels

*(LetraTag and all Embossing labels are not valid.)*

Contact your account representative for a full list of DYMO® labels.

### STEP 2

### Complete the following information:

REQUESTOR TO COMPLETE

### Special Offer Redemption Form

Name \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_

Company Name \_\_\_\_\_

Recipient Name \_\_\_\_\_

Recipient Address \_\_\_\_\_

City, Province, Postal Code \_\_\_\_\_

Email Address \_\_\_\_\_ Phone Number \_\_\_\_\_

Where were labels purchased? \_\_\_\_\_

Invoice/PO #/Packing Slip \_\_\_\_\_

Promo Type:  
Trade-Out

Printer

Quantity

LM160

(1340040-Customer #)

### STEP 3

### Submit to:

Please provide completed form and copy of invoice, purchase order or packaging slip by email:

Email: [DymoPromo.Canada@newellco.com](mailto:DymoPromo.Canada@newellco.com)

Incomplete entries will not be accepted.

\*Offer valid for purchases made from 01/10/2014 – 31/12/2014. Please allow up to four weeks to receive your free DYMO® product. Cannot be combined with any other offer. Purchase of five or more qualifying labels must be made in one transaction from an authorized reseller. Purchases from eBay or other consumer-to-consumer sites not accepted. Keep a copy of your claim for reference. Requests including original invoice/purchase order or packing slip must be received by 31/01/2015. Valid in Canada only. Must be over age of majority. Incomplete or illegible forms will not be honoured. DYMO is a registered trademark of Sanford, L.P., d/b/a DYMO.

DYMO®

A *NewellRubbermaid* Brand

\*\*vs. Brother P-Touch 1090, P-Touch 1290 and Epson LW-300 for an "abc" label bold and italicized

©2014 SANFORD, L.P.

# Imprimante d'étiquettes DYMO® GRATUITE à l'achat de 5 étiquettes D1<sup>MC</sup>

Achetez cinq étiquettes admissibles et recevez gratuitement une imprimante parmi la sélection ci-dessous.



ARTICLE N° 331509

## DYMO® LabelManager® 160

Étiqueteuse facile d'emploi avec touches intelligentes directes

- Modifiez le texte facilement à l'aide des touches directes de formatage rapide – gras, italique, vertical, soulignage, encadré
- Tapez le texte rapidement sur le clavier de style ordinateur (QWERTY)
- Créez des étiquettes avec 6 tailles de police, 8 styles de texte, 4 encadrés, soulignage, 228 symboles et images clip art
- 36 % moins d'étapes pour créer une étiquette comparativement aux modèles de la concurrence\*\*



\*OFFRE POSTALE

## 3 ÉTAPES POUR RECEVOIR VOTRE IMPRIMANTE GRATUITE

### 1<sup>RE</sup> ÉTAPE Achetez 5 de n'importe quelles étiquettes D1<sup>MC</sup>

*(Les étiquettes LetraTag et toutes les étiquettes à gaufrer ne sont pas valides.)*

Contactez votre Représentant(e) de compte pour obtenir la liste complète des étiquettes DYMO®.

### 2<sup>E</sup> ÉTAPE Fournissez les renseignements suivants :

À REMPLIR PAR LE DEMANDEUR

#### Formulaire de demande d'offre spéciale

Nom \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_  
 Nom de l'entreprise \_\_\_\_\_  
 Nom du destinataire \_\_\_\_\_  
 Adresse du destinataire \_\_\_\_\_  
 Ville, province et code postal \_\_\_\_\_  
 Adresse de courriel \_\_\_\_\_ Téléphone \_\_\_\_\_  
 Où les étiquettes ont-elles été achetées? \_\_\_\_\_  
 N° de facture/bon de commande/bordereau d'emballage \_\_\_\_\_

Type de promotion :  
Offre d'article gratuit

Imprimante	Quantité
LM160 (1340040-N° du client)	_____

### 3<sup>E</sup> ÉTAPE

#### Envoyez à :

Veuillez envoyer ce formulaire dûment rempli et une copie de la facture, du bon de commande ou du bordereau d'emballage par courriel :

**Courriel : [DymoPromo.Canada@newellco.com](mailto:DymoPromo.Canada@newellco.com)**

Les demandes incomplètes ne seront pas acceptées.

\*Offre valide pour les achats effectués du 01/10/2014 au 31/12/2014. Veuillez prévoir jusqu'à quatre semaines pour recevoir votre produit DYMO® gratuit. Cette offre ne peut être jumelée à toute autre. L'achat de cinq (5) étiquettes admissibles ou plus doit avoir été fait en une seule transaction auprès d'un revendeur autorisé. Les achats effectués sur eBay ou sur d'autres sites de consommateur à consommateur ne sont pas acceptés. Conservez une copie de votre demande à des fins de référence. Les demandes incluant la facture, le bon de commande ou le bordereau d'expédition original doivent être reçus d'ici le 31/01/2015. Offre valide au Canada seulement. Vous devez avoir atteint l'âge de la majorité. Les formulaires incomplets ou illisibles ne seront pas honorés. DYMO est une marque déposée de Sanford, L.P., s/n DYMO.

\*\*Vs Brother P-Touch 1090, P-Touch 1290 et Epson LW-300 pour une étiquette « abc » en caractères gras et italiques